
Protokół z posiedzenia Komisji Gospodarki i Budżetu Rady Miasta 

Świnoujście w dniu 10 stycznia 2024 r. 
 

 

Na posiedzeniu obecni byli: 

Członkowie Komisji wg listy obecności oraz m.in.: 

1. Krzysztof Bagiński – Sekretarz Miasta. 

2. Prezes Zakładu Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o. w Świnoujściu. 

3. Dyrektor ds. Ekonomicznych Zakładu Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o. w Świnoujściu 

4. Dyrektor ds. Technicznych Zakładu Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o. w Świnoujściu. 

 

Ad. pkt 1 – Sprawy regulaminowe. 

 

Posiedzenie w dniu 10 stycznia 2024 roku o godz. 1300 po stwierdzeniu kworum otworzył i prowadził 

Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu Sławomir Nowicki.  

Zawiadomienie wraz z porządkiem obrad stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Głosowanie nad przyjęciem porządku obrad. 

Za głosowało 8 członków komisji, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

Porządek obrad został przyjęty. 

 

Ad. pkt 2 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie „Wieloletniego planu rozwoju 

i modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych na lata 2023-2027”. 

 

Projekt uchwały w formie prezentacji przedstawiła Prezes Zakładu Wodociągów i Kanalizacji  

Sp. z o.o. w Świnoujściu Pani Małgorzata Bogdał. 

Dyskusja. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu zarządził głosowanie nad wypracowaniem opinii  

do przedstawionego projektu uchwały. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 6 członków komisji, 

głosów przeciwnych nie było, przy 3 głosach wstrzymujących się. 

 

Ad. pkt 3 – Wolne wnioski. 

 

Radny Ryszard Teterycz poruszył problem z dzikami na prawobrzeżu, niszczą zieleń, ludzie boją się 

wychodzić, poprosił o podjęcie interwencji w tej sprawie. 

Radny Stanisław Bartkowiak zwrócił się z prośbą do Prezes Zakładu Wodociągów i Kanalizacji  

Sp. z o.o., aby zaprosiła radnych na wizytację obiektów zakładu. 

Radny Jarosław Włodarczyk zgłosił wolny wniosek do Przewodniczącego Komisji Edukacji, Kultury 

i Sportu Leona Ryszarda Kowalskiego dotyczący organizacji dojazdu i wejścia do lodowiska 

Heringsdorfie.  

Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Leon Ryszard Kowalski odpowiedział,  

że przekaże informacje organizatorom. 

 

Ad. pkt 4 – Zakończenie obrad. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu 

Sławomir Nowicki zakończył obrady komisji w dniu 10 stycznia 2024 r. o godz. 1455. 

Nagranie z przebiegu posiedzenia w formacie mp3 stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  

 

Przewodniczący 

Komisji Gospodarki i Budżetu 

Sławomir Nowicki 
 

Protokołowała:  

Emilia Solka 


